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Verslag 
 
Vergadering  Agendacommissie 
Gehouden op  2 mei 2017, 19.30 uur 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde 
Aanwezig  Burgemeester Mark van Stappershoef (voorzitter) en de raadsleden  Willem 

Couwenberg, Deborah Eikelenboom, Mark van Oosterwijk, Erik Schellekens 
en Johan Swaans  
Berry van ’t Westeinde (griffier) 

Afwezig  Tim Appels, Antoon van Baal, Marije de Groot en Bert Schellekens 
 
 
Agenda 

1. Opening en vaststelling agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 

2. Verslag van de vergadering van 2 mei 2017  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Agenda's voor de thema-avond en commissievergaderingen 
a. Thema-avond, 19 juni, Aanbestedingsbeleid, 20.00 uur 
Het programma ziet er goed uit. Er wordt gevraagd om iets meer aandacht voor het Goirlese 
beleid. Dat kan bijvoorbeeld door gebruik te maken van Goirlese voorbeelden. Hoe hebben we 
zaken nu geregeld? Welke keuzes zijn er voor ons huidige aanbestedingsbeleid gemaakt?  Er is 
verzocht om het huidige beleid ter informatie ter beschikking te stellen. 
 
b. Commissie Welzijn, 20 juni, 19:15 uur  
Met betrekking tot de behandeling van de jaarstukken wordt afgesproken deze in alle drie de 
commissies te behandelen. De griffier wordt verzocht een kattenbelletje te maken ten behoeve 
van de behandeling van de jaarstukken in de commissies. 
De jeugdgemeenteraad is van harte welkom om een korte toelichting te geven aan het begin van 
de commissie. In verband met mogelijke publieke belangstelling wordt gevraagd om de begroting 
SCAG aan het begin van de vergadering te behandelen. 

 
c. Commissie Algemene Zaken, 20 juni, 21.00 uur 
De jaarverslagen van de commissie bezwaarschriften en de ombudsman kunnen TKN worden 
aangeboden. Er is geen behoefte aan bespreking in de commissie. Volgend jaar is het gelet op de 
introductie van de nieuwe raad een goed moment om ombudsman en 
bezwaarschriftencommissie uit te nodigen om kennis te maken. 
De burgemeester deelt mee dat gekeken wordt naar de toekomst van de bezwarencommissie, 
mogelijk in samenwerking met Hilvarenbeek en Oisterwijk. Als hier meer over te melden is, 
wordt dit ook met de raad besproken. 

 
d. Commissie Ruimte, 21 juni, 20.15 uur  vanaf 19.15 uur kick off werkgroep 

Omgevingswet 
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De uitnodiging van de kick-off bijeenkomst van de werkgroep Omgevingswet is akkoord. De 
griffier wijst nog op de bijeenkomst op woensdag 28 juni (in Jan van Besouw) van de regio Hart 
van Brabant over de omgevingswet. Hier wordt oa aandacht besteed aan de vraag wat de 
gemeenteraad met de omgevingswet kan. 
Aan de agenda van de commissie Ruimte wordt het nagekomen voorstel over de blijversregeling 
toegevoegd. 

  
4. Planning  
De planning wordt voor kennisgeving aangenomen. 
Erik Schellekens merkt op dat het goed is wanneer de nieuwe raad weer speerpunten vaststelt. 

 
5. Invulling thema-avonden 
Afgesproken wordt dat de thema-avond in september beschikbaar blijft en nog niet ingevuld wordt. 

 
6. Terugblik vergaderingen 
Thema-avond Gôolse Democratie 
De opkomst van deze avond, was gelet op het feit dat het onderwerp alle raadsleden aangaat, laag.  
De burgemeester geeft aan dat het proces Gôolse Democratie van de raad is. De raad moet hier 
eigenaarschap bij voelen. Het is niet alleen van de burgemeester en de griffier.  
Mark van Oosterwijk stelt dat in verband met de teleurstelling bij mensen van buiten die 
belangstellend waren voor deze bijeenkomst, in de toekomst mensen zoveel mogelijk zouden 
moeten kunnen meepraten. Dat kan op inhoud, maar men kan na afloop ook gevraagd worden om 
feedback te geven op de avond.  
 
Commissie Algemene Zaken 
Mark van Oosterwijk komt terug op de kwaliteit van de stukken over Gemeenschappelijke 
Regelingen. 
De burgemeester geeft aan al toegezegd te hebben de vertaalslag te maken naar wat dit betekent 
voor Goirle. 
De griffier doet de suggestie dat daarbij kan worden aangesloten bij de gewijzigde 
begrotingsvoorschriften, waarbij ook in de begroting bij ieder programma moet worden 
aangegeven hoe Gemeenschappelijke Regelingen zijn betrokken. 
Mark van Oosterwijk stelt dat in de commissie Ruimte en AZ veel is teruggevallen op ambtelijke 
ondersteuning. De burgemeester wordt verzocht niet meer zo'n lange toelichting te geven, zoals 
voorafgaand aan de behandeling van het agendapunt Bakertand. De raad moet ook met elkaar in 
gesprek. De inleiding heeft ook als gevolg dat het direct een gesprek met het college wordt. 
De burgemeester geeft aan dat hij vond dat het goed was voor het onderwerp om de context nog 
een keer, ook voor het publiek, goed weg te zetten. Hij geeft aan dat hij dit niet had moeten doen, 
zonder het met de agendacommissie te overleggen.  
Deborah Eikelenboom geeft aan dat dit beter is, dan wanneer een portefeuillehouder dit buiten de 
vergadering doet. 
Mark van Oosterwijk wijst nog naar het raadsvoorstel van Tilburg. Dar stonden de argumenten 
helder op een rij. 
 
Raadsvergadering 6 juni 
Uitgebreid wordt stilgestaan bij de behandeling van het agendapunt Bakertand. In het algemeen 
vindt men dat de bespreking goed is verlopen. De burgemeester staat nog stil bij zijn dubbele rol als 
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voorzitter en portefeuillehouder. De leden van de agendacommissie concluderen dat men vindt dat 
de burgemeester deze rollen goed heeft vervuld. Men heeft hier geen last van gehad. 
Mark van Oosterwijk geeft aan dat het niet nodig is dat een portefeuillehouder bij beantwoording 
van de vragen alle reacties van partijen nog eens samenvat.  
Overigens kan het bij sommige agendapunten ook een idee zijn om te beginnen met een pitch van 
1 minuut, waarna de raadsleden reageren. 
De burgemeester licht toe dat het college wel aan alle bijdragen recht wil doen. Het is goed om te 
experimenteren. Ook zijn sommige ideeën wellicht geschikt voor een nieuwe raad. 
De agendacommissie is van mening dat het goed is om te kijken of de A-stukken in één keer 
behandeld kunnen worden. Nu aan het eind van de vergadering wordt hier niet echt geluisterd. Er 
moet wel ruimte zijn om voor de behandeling van de A-stukken een stemverklaring te geven. 
Toegezegd wordt dat burgemeester en griffier kijken naar de mogelijkheden. 
 
  
7. Voortgang Gôolse Democratie 
Afgesproken wordt dat de raadsleden die nog geen afspraak hebben gemaakt, deze nu gaan 
maken. 

 
8. Afdoening moties 
Het overzicht wordt voor kennisgeving aangenomen. 
De burgemeester geeft aan dat wethouder Van der Put behoefte heeft om met de raad te spreken 
over de uitvoering van de motie Veertels.  
Mark van Oosterwijk vraagt zich af of dit handig is, gelet op de juridische procedures rond dit 
dossier. 
Deborah Eikelenboom geeft aan dat zij niet inhoudelijk over het stuk hoeft te spreken. Zij is van 
mening dat vooral de inwoners hierbij betrokken moeten worden. 
De burgemeester concludeert dat in overleg met wethouder Van der Put wordt gekeken hoe de 
raad wordt geïnformeerd. De datum van 4 juli is hiervoor een optie. 

 
9. Mededelingen / rondvraag 
De burgemeester geeft aan eigenlijk behoefte te hebben aan een middel om snel kleine zaken uit te 
kunnen wisselen met de fractievoorzitters. Een whatsapp groep kan daarvoor een oplossing zijn. 
Aangezien niet alle fractievoorzitter mee kunnen doen wordt hiervan afgezien. 
De burgemeester deelt mee dat sommige zaken die de VNG landelijk doet in het verleden werden 
betaald door een uitname uit het gemeentefonds. Dit mag niet meer van de Rijksaccountant omdat 
dit in strijd is met het budgetrecht van de gemeenten. Op het VNG congres ligt nu een voorstel  
waarbij de gemeenten de komende twee jaar verplicht moeten bijdragen, daarna kan men ervoor 
kiezen om deze zaken als gemeente zelf te regelen (maar dat zal duur en lastig zijn). Dit voorstel is 
in principe ook in strijd met het budgetrecht van de raad. De projecten moeten echter doorgaan. 
De agendacommissie neemt hier kennis van en heeft geen bezwaar. 
De griffier doet een oproep om zo snel mogelijk mensen aan te melden voor de zogenaamde " 
brownpapersessies"  voor het onderzoek van de rekenkamercommissie naar projectmatig werken. 
Erik Schellekens geeft aan dat nog een gesprek zou worden gevoerd over een "ethische kwestie"  
met de GGD. Hij vraagt zich af of dat gesprek zinvol is en ook over andere plustaken kan gaan. 
De griffier moet nog aan de slag met deze toezegging uit de commissie Welzijn. De opmerkingen 
worden meegenomen bij de voorbereiding. 
 
De griffier sluit de vergadering om 20.55 uur. 
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Afspraken  Door Wanneer Stand van Zaken 

Antwoord op de vraag waarom de 
stukken Fokmast -Regte Heide ter 
inzage liggen en niet digitaal 
beschikbaar zijn 

Burgemeester   

Kijken of de behandeling van de A-
stukken efficiënter kan 

Burgemeester / 
Griffier 

  

 


